
 

Artikel 44 vragen. Partij voor Gelijkheid & Rechtvaardigheid. 
 
Rijswijk, 8 januari 2024 
 
Zoals recent in het nieuws is verschenen, zijn er 210 spookwoningen in Rijswijk geconstateerd. Tevens wordt er 
vermeld dat dit vorig jaar ook al het geval was.  
 

• In hoeverre klopt deze informatie? 
• Is het college (op tijd) hiervan op de hoogte? 

 
Bij een bevestigend antwoord op de eerste vragen: 
 

• Als dit probleem al sinds vorig jaar speelt (wellicht langer), waarom is daartegen niet tijdig en effectief 
opgetreden? 

• Wordt er nu wel consequent op gecontroleerd? En waar nodig handhavend tegen opgetreden? 
• Zijn hier voorbeelden van? Zo niet, waarom niet? 
• Welke maatregelen gaat het college treffen om het aantal spookwoningen tot nul te reduceren? 
• Gaat u de betrokken woningbouwcorporaties ook hierop aanspreken? Dan wel (financieel) 

verantwoordelijk stellen voor hun passieve houding en nalatigheid ten aanzien van zorgplicht, 
leefbaarheid, brandgevaar en energieverspilling i.v.m. illegale hennepteelt?  

• Bent u het met ons eens dat deze onbenutte woonruimtes niet bijdragen aan de oplossing van het 
probleem “woningmarktcrisis”? 

 
Ons verzoek om de vragen voor 16 januari 2024 te beantwoorden (voor aanvang van de forumvergadering) 
 
Fractie Gelijkheid & Rechtvaardigheid. 
 
Mohamed el Majjaoui 
Chahid el Ouarroudi 
Ilyaas Shousha 


